
Årberetning for 2019 – Bekkestua Vel  
Det har vært avholdt 7 styremøter i Bekkestua vel og møter med Forum Bekkestua og 
Bærum Velforbund. Med Bærum kommune har det både vært generelle og 
prosjektbaserte møter- i tillegg til behandling til dokumenter mot konkrete 
byggesaker. 
Den viktigste saken har vært de forestående utbyggingsplanene for Bekkestua Sør. 
Saker til behandling er også:  
Trafikksituasjonen gjennom Bekkestua sentrum 
( prøveordning med gateløpet over T- banen ble stengt fra begge retninger under et 
gatearbeid, endel kaos da det ikke var gode nok opplysningsskilt hverken om stengsel 
eller tidsrom. Vi kan vel si at neste gateomlegging rundt COOP bygget gir enda mer 
frustrasjon for brukere, men alt er en overgang, også dette arbeidet.) 
Velet engasjerte seg i parkeringsbetaling på Ringhøyden Seniorsenter 
Og gledet oss på vegne av våre velmedlemmer og alle brukere da det igjen ble lov å 
parkere uten betaling . 
Styret har en aktiv og oppegående nettside og Facebook side som informerer om stort 
og smått som velet engasjerer seg i, og vi oppfordrer alle til å følge oss på Facebook. 

Velet har også i løpet av 2019 laget og distribuert to velaviser.  Og som vanlig har vi før 
17. mai organisert en hageavfallsinnsamling i vårt område.  

 

Mars 2020,  

Styret i Bekkestua Vel.  


